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Verslag Topsportcommissie 
17 februari 2020 

 
Aanwezig: Rudi Diels, Rik Didden, Frank Desmedt, Fernando Oliva, Roel 
Parys, Peter Robbens, Thomas De Bock, Sofie Debaere, Rutger Smith, Owen 
Malone (verslag) 
Verontschuldigd: Gery Follens, Patrick Van Waes, Cédric Van Branteghem 
Afwezig: / 

1 Stand van zaken elitestages 

Alles tickets zijn geboekt voor atleten en staf. De explosieve disciplines gaan naar 

Belek (TUR), voor het afstandslopen is er een stage op zeeniveau in Albufeira (POR) 

en op hoogte in Flagstaff (USA), waar Tim Moriau de praktische regelingen heeft 

getroffen. 

 

Voor Belek gebruiken we een norm van 2% afwijking op de elitecriteria om te kunnen 

deelnemen aan de stage. Enerzijds bewaken we zo de kwaliteit van de stage en 

anderzijds houden we zo de aantallen onder controle (het hotel is nog steeds licht 

overboekt). We verwachten dit jaar sowieso veel meer drukte op de piste, we moeten 

steeds uitkijken naar goede alternatieven. 

2 Stand van zaken OS Tokyo 

De gesprekken met het BOIC zijn gestart over de afreisdata en het acclimatisatiekamp 

in Mito (1,5u rijden van Tokyo). Enkele atleten willen een ander reisplan, dit nemen 

we individueel met hen op. R. Parys merkt op dat wetenschappelijke literatuur toont 

dat 10-14 dagen nodig is om te acclimatiseren in functie van topprestaties. 

 

R. Smith bekijkt of er accommodatie voor coaches buiten delegatie mogelijk is. 

3 Selectiecriteria internationale kampioenschappen 

EK Parijs (FRA): Voor 23j en ouder vragen we Bruto top 25 2019, voor U23 nemen we 

de internationale EAA-criteria over. Deliberatie is mogelijk voor atleten boven U23 op 

basis van vorm en Europese ranking. 

 

WK U20 Nairobi (KEN): Criteria zijn gebaseerd op een gemiddelde van de 

wereldranglijst bruto top 25 2019 en de Europese ranglijst bruto top 16 2019. Enkel 

atleten in juniorencategorie (°01-02) kunnen geselecteerd worden. 

 

EK U18 Rieti (ITA): Criteria zijn het gemiddelde van Bruto top 16 van de afgelopen 

twee jaar. Ook hier kunnen enkel atleten uit de scholierencategorie (°03-04) 

geselecteerd worden. 

 

EC 10.000m Londen (GBR): de criteria zijn gebaseerd op een combinatie van tijden op 

verschillende afstanden, met hiërarchie in belangrijkheid (10000m > 5000m > …). 

 

De selectiecommissie is overeengekomen dat de selectiecriteria 2020-2021 in 

november worden vastgelegd en ten laatste eind december gepubliceerd worden. 

4 European Winter Throwing Cup – Leiria (POR) 

7-8 Belgische atleten zullen meegaan, deze prestaties tellen mee in de selectie voor 

het EK. 

5 Meerkamp project 
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Het project zal binnenkort van start gaan na bevestiging van de subsidies. We zullen 

meerkampers verzamelen op woensdagen in Gent en extra sportmedische opvolging 

aanbieden via het GRIT. 

 

Jente Hauttekeete, Maite Beernaert, Jaan Bal, Noor Vidts en Hanne Maudens maken 

deel uit van het project. 

 

Fernando Oliva coördineert het project, o.a. Wim Vandeven zal springtrainingen geven 

en Jacqueline Goormachtigh werptrainingen. We willen vooral samenwerking en 

kennisoverdracht tussen de coaches bevorderen. 

6 Prestatienormen statuten  

De nieuwe normen voor A1-A3 worden voorgesteld, deze zijn gebaseerd op een 

gemiddelde van de afgelopen 4 jaar netto top 16-24-40 (indoor top 12-20), met enkel 

Russische atleten die als ANA hebben deelgenomen. 

 

Voor de B1-categorie bekijken we of we tot 23 jaar normen per jaar kunnen 

ontwikkelen. 

7 Varia 

• Panega sport, het atleetvolgsysteem van Sport Vlaanderen, is gelanceerd. 

Voorlopig werden enkel algemene modules uitgerold (agenda-documenten-

(para)medisch), de sportspecifieke modules volgen later. We gaan alles eerst 

testen binnen de Topsportschool, nadien rollen we dit verder uit binnen de 

topsportwerking. De mogelijke atleten voor Tokyo moeten vanuit het BOIC al 

een wekelijkse vragenlijst invullen, Johan Bellemans en Roel Parys volgen dit 

verder op voor het BOIC. 

• P. Robbens: 

o Leest in een verslag van de Raad van Bestuur dat het verslag van het 

EK Veldlopen werd besproken. Hij vraagt dat zulke documenten ook 

steeds naar de Topsportcommissie gestuurd worden. 

o Stelt zich vragen bij de conflicterende berichten van Minister Weyts 

enerzijds die op de Gouden Spike vertelt dat de overheid 2 miljoen extra 

in topsport zal investeren terwijl hij in de verslagen van de Vlaamse 

Atletiekliga leest dat ze minder subsidies krijgen. S. Debaere antwoordt 

dat de subsidies verdeeld worden naargelang de prioriteiten van het 

Vlaams topsportbeleid. 

8 Volgende vergadering 

Maandag 20 april om 18.30u in Brussel 


